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Referat fra den ordinære 

generalforsamling 31. januar 2023 

 

 
1. Valg af dirigent og referent 

Bestyrelsesformanden bød velkommen. Martin Schak Møller blev valgt som dirigent og referent. 

Dirigenten tog ordet og konstaterede at generalforsamlingen var lovligt indvarslet og dermed 

beslutningsdygtig.  

2. Bestyrelsens beretning og godkendelse heraf 

Bestyrelsesformanden aflagde bestyrelsens beretning for 2022. Det forgangne år har været et godt år for 

Jægersborg Boldklub. Året er nu afsluttet og klubben står foran en ny sæson. Økonomien er fortsat stærk 

og klubben har en høj egenkapital. Medlemstallet er nogenlunde uændret. Gentofte Kommune besluttede 

tilbage i 2020 at anlægge en kunstgræsbane på Jægersborg Boldklubs anlæg og nu skulle det være helt 

sikkert, at anlægget forventes etableret inden sommerferien 2023. Jægersborg Boldklub bliver derved en 

helårsklub med klubhuset som et helt andet omdrejningspunkt end tidligere.  

Det er også lykkedes at finde en Klubchef, som skal drive klubben fremad på det sportslige i samarbejde 

med sportschefen, øvrige ansatte og frivillige. Bestyrelsen tror på at klubben kan udvikle sig meget positivt 

med den ansættelse. 

Det også glædeligt at Fischers Madhus har fået skabt et sundt fundament, så forretningen kan understøtte 

en reel indkomst. 

En stærk organisation med Allan som klubchef, Brian som sportschef og en stærk økonomi gør, at det er 

med ro i sindet at Bo og Chris med virkning fra denne generalforsamling træder tilbage fra posterne som 

henholdsvis bestyrelsesformand og kasserer. 

3. Regnskabsaflæggelse og budget 

Kasserer Chris Bigler gennemgik regnskabet for 2022. Resultatet for 2022 er som sådan tilfredsstillende.  

Indtægterne er budgetsvarende idet kontingentindtægter realiseres over budget og ligeledes øvrige tilskud 

og sponsorater. 

De enkelte ungdomshold særligt på drengesiden bruger ikke budget til trænerløn, ej heller det overførte 

beløb fra tidligere år. Fællesudgifterne inkl. vicevært og JB’s sekretariat har realiseret omkostninger under 

budget. 

Klubben giver derfor et stort overskud i 2022 på trods af et budgetteret underskud. 

De ikke forbrugte midler på ungdomsårgangene tilskrives budgetterne for 2023 med 265.000 kr. (Øget fra 

210.000 kr. i budget 2022) 

Kassebeholdning er på 837.000 kr. hos Danske Bank og egenkapitalen udgør 763.000 kr. 
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Generalforsamlingen drøftede vigtigheden af, at de enkelte afdelinger/hold bruger de allokerede penge, da 

det ikke er i klubbens interesse at akkumulere penge. 

Regnskabet, som var blevet revideret af klubbens generalforsamlingsvalgte revisorer, blev godkendt af 

generalforsamlingen. 

4. Godkendelse af budget 

Budgettet blev godkendt af generalforsamlingen. 

5. Behandling af indkomne forslag 

Der var fremsat to forslag på vegne af bestyrelsen: 

Fast årlig regulering af kontingenter: 

I vedtægternes §4.2 tilføjes som 2. punktum: ”Med mindre andet besluttes af generalforsamlingen 

reguleres kontingentsatser hvert år pr. 1. januar med forbrugerprisindekset november/november afrundet 

opad til hele 10 kr.” 

Forslaget var fremsat for at sikre, at kontingenterne fremadrettet som minimum kan justeres med 

forbrugerprisindekset. 

Bestyrelsens sammensætning: 

 Vedtægternes § 8.1 ændres til følgende:  

Foreningens daglige ledelse udgøres af bestyrelsen, der består af 5-7 medlemmer, heraf altid en 

bestyrelsesformand og en kasserer. Derudover er formændene for henholdsvis Senior, Ungdom og JB Unik 

berettiget, men ikke forpligtet, til en plads i bestyrelsen og, såfremt de udnytter denne ret, tæller de med i 

antallet af valgte medlemmer af bestyrelsen. 

Forslaget var fremsat for at skabe fleksibilitet, således at formænd for underudvalg ikke er tvunget medlem 

af bestyrelsen 

Generalforsamlingen drøftede forslagene, som begge blev enstemmigt vedtaget. 

Til vedtagelse af ændringerne foreslået ovenfor kræves jf. vedtægternes §11, stk. 1, fremmøde af 1/3 af de 

stemmeberettigede medlemmer, og af disse skal 2/3 af de afgivne stemmer være for forslagene. Da kravet 

om fremmøde ikke var opnået, vil bestyrelsen indkalde til en ekstraordinær generalforsamling til endelig 

vedtagelse heraf. Denne vil formentlig blive afholdt elektronisk. 

6. Fastsættelse af kontingent 

Bestyrelsen havde fremsat forslag om kontingentsatser for 2023.  

Endvidere havde Mads Fischer fremsat følgende forslag, som gælder for seniorer med virkning pr. 1/7: 

Alle nye medlemmer betaler (fortsat) indmeldelsesgebyr og tøjpakke ved indmeldelse. 

Spiller man på et lukket hold vil man blive opkrævet 100 kr. om måneden i 12 måneder. 

Spiller man på et åbent hold vil man i stedet bliver opkrævet 200 kr. pr. måned i 12 måneder.  

Melder man sig ind d. 15 eller senere i en måned får man den pågældende måned gratis. 

Melder man sig ind inden d. 15 i en måned betaler man fuld kontingent for den pågældende måned. 

Generalforsamlingen drøftede bestyrelsens forslag og det af Mads Fischer fremsatte forslag. Den 

nuværende kasserer havde regnet på sidstnævnte, som vil være neutralt i forhold til 2023-budgettet. Der 

var enighed om at godkende begge forslag, dog med følgende tilføjelser: 
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Kontingentsatser for efterskole og passive medlemmer nedsættes til 300 kr. Endvidere laves et 

sponsormedlemsskab for passive medlemmer til 1000 kr. årligt. Slutteligt var der enighed om, at i forhold til 

senior skal man melde sig ud senest den 20. i måneden for ikke at skulle betale for den kommende måned. 

7. Valg/genvalg af bestyrelse 

Følgende medlemmer af bestyrelsen blev valgt:  

Lise Leonhard Hjorth blev valgt som bestyrelsesformand for en 1-årig periode. Lise motiverede sit ønske om 

at træde ind i bestyrelsesformandsrollen med, at klubben er meget veldrevet, og hun vil fortsætte arbejdet 

med at udvikle klubben til nu en helårsklub. 

Som kasserer blev Abdulwaqi Rathore valgt for en 2-årig periode. Bestyrelsen udtrykte sin skuffelse over, at 

det ikke havde været muligt at finde en kasserer blandt forældre til børn i klubben. 

Formand for Ungdom Jonas Kamper blev valgt for 1 år, og formand for Senior Mads Fischer blev valgt for 2 

år.  

Bestyrelsesmedlem med ansvar for kommunikation David Blix blev valgt for 1 år og bestyrelsesmedlem 

med ansvar for Cafe og Sociale aktiviteter Rasmus Amdi Larsen – forælder til spiller på årgang 2015 – blev 

valgt for 2 år 

Som suppleant blev Thomas Rolff Christensen valgt for 1 år. 

Generalforsamlingen takkede bestyrelsen for dens store indsats, og på vegne af den nye bestyrelse 

overrakte bestyrelsesformand Lise Leonhardt Hjorth en gave til Bo og Chris med tak for deres store arbejde 

for at drive klubben til det niveau, den har i dag. 

8. Valg af revisor 

Lars Holst-Mikkelsen og Birgitte Thygesen blev genvalgt som revisorer for Jægersborg Boldklub. 

9. Eventuelt 

Generalforsamlingen drøftede punkter af interesse for klubben, herunder mulighederne for, at 

introduktionsmateriale kan gøres mere tilgængeligt for nye medlemmer. 

Som dirigent: 

 

______________________________ 

Martin Schak Møller 


